
Møtereferat

Sak 1: Godkjenning av innkalling og referat

02.11 2023 Møtereferat samarbeidsutvalg Granåsen barnehage

Oppfølging av innmeldte saker fra foreldregruppa

Rekkverk ved Himmeltoppen:

“Vurdering av risiko ved fall". Konsekvensene vil være høy ved fall over rekkverk. Rekkverket er i dag innenfor krav om
sikkerhet/høyde på rekkverk, men det er bekymring om at barn kan klatre og eventuelt stå på noe slik at farlige
situasjoner kan oppstå. (jmf. Samarbeidsutvalgmøte 02.11 2023)

Oppfølging: Tematikken er meldt inn på ny til Trondheim eiendom v/ hoved vedlikeholdsplanlegger Jenny Lee.

Det er ikke satt opp som investering sak dette barnehageåret da dette er forskriftsmessig utført, men saken
viderebehandles i eget budsjett som omhandler sikkerhet. Vi er i påvente av svar. Enheten har egne rutiner som
ivaretar sikkerhet for området.

Akebakken:

“Det er etablert påler i akebakken. Tidligere har det vært tau gjennom disse slik at barna kunne holde fast når de har
gått opp bakken. Tauet er nå tatt bort og pålene kan utgjøre en risiko når barn aker. De to nederste er polstret med
akematte for å risiko for alvorlige hendelser. " Barnehagen rapporterer til driftsoperatør om at disse tas ned.”

( jmf samarbeidsutvalgmøte 02.11 2024)

Oppfølging avsluttet: Pålene er tatt bort. Erfaringsmessig fungerer uteområdet bedre nå.

Parkering:

“ Det er endrede parkeringsmuligheter ved barnehagen etter ferdigstillelse av området. Minner om at de tre nærmeste

plassene er tiltenkt handicap parkering. Ytterligere skilt viser rom for parkering ved henting og levering 30 min. Pr i dag
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vil tverrveien og store P være aktuell for parkering. (jmf referat fra samarbeidsutvalgmøte 02.11 2023)

Oppfølging: Barnehagen har gjennom Trondheim bydrift sendt inn hvilke behov vi har for tidsrom for parkering. Vi er i

påvente av eventuelle endringer og avklaringer.

Sak 2: Foreldreundersøkelsen-resultater og tiltak vi ønsker å jobbe videre med på enheten. Barnehagen har en

svarprosent på 56,4%

Enheten har i gjennomsnitt gode skår på undersøkelsen. I samarbeid med personalet er det bestemt at vi tar
utgangspunkt i det området vi skårer lavest på - som omhandler informasjon. Score på dette tema på undersøkelse er
på 4,0. % er høyeste score.

Vi tenker det er formålstjenlig å ha fokus på felles forståelse som et utgangspunkt for hvilken informasjon som skal

deles, når og om hva.

● Barnehagene har månedsbrev som deles på Vigilo. Disse ligger ikke på enhetens hjemmeside på grunn av

retningslinjer GDPR. Månedbrevene kan være ulike,men har samme oppsett.

● Erfaringsvis vet vi at foreldregruppa har ulikt behov for informasjon - vi tenker derfor det er hensiktsmessig å

gå gjennom våre praksiser for å ivareta informasjonsflyt mellom barnehage og hjem,som er felles for alle våre

tre hus.

● Enheten har også et samarbeid med DMMH/LUBA som omhandler foreldresamarbeid - Vi er i prosess her

som også potensielt kan være bidragsyter i dette arbeidet.

Refleksjoner i møtet:

● Det er fint å få informasjon om studenter og faste vikarer som skal være på avdelingen/basen over noe tid.

● Det er hensiktsmessig at det informeres om sykdom som går blant barna

● Det er hensiktsmessig å aktivt bruke bilder av personalet på informasjonstavle som viser hvem som er på jobb

og om det er vikar denne dagen.

● Ved fravær i personalet har det fungert godt når barnehagen har etterspurt tidligere henting for de foreldre

som har mulighet for dette.

● Det fungerer godt at informasjon sendes ut gjennom Vigilo

● Informasjonsdeling kan være tema på foreldremøte for forventningsavklaringer og felles forståelse.

● Foreldre har også ansvar for å hente ut informasjon ved behov

Sak 3: Åpningstid og bemanning- starte en prosess vedrørende behovet for åpningstid fra 16.30-16.45 og hvordan
dette vil berøre bemanningstettheten.

Barnehagen har i dag åpningstid fra 07.00 - 16.45 Vi har erfart over tid at barnehagetilbudet fra 16.30 - 16.45 i liten
grad benyttes. Et tiltak for å styrke kjernetid i barnehagen er å kunne se på muligheten for å redusere åpningstiden
med 15 minutt. Dette vil komme alle barna til gode. Vi får også et større handlingsrom i barnehagehverdagen som kan
bidra til å redusere arbeidsbelastningen hos ansatte.

Innspill fra SU:

● Det er forståelse for behovet for endringer i åpningstiden
● Det er forståelse for at økt kjernetid kommer alle barna til gode
● Det er innspill på at dette kan enhetsleder bestemme i tråd med retningslinjer i Trondheim kommune.
● Saken drøftes videre i overordnet samarbeidsutvalg ved enheten



Sak 4: Sammenslåing i påsken.

Vi vil være sammenslåing av barnehage også denne gangen.

Åpningstid vil være fra 08.00 - 16.00

Foreldrene melder på sine barn som skal benytte barnehageplassen disse to dagene. Vi poengterer viktigheten av at
foreldre legger inn reell bruk av plass slik at vi på best mulig måte kan planlegge bruken av ressurser disse dagene.

Innspill: Tydeliggjøre informasjon, som tidligere år, at foreldre som har behov for å benytte plassen før klokka 08.00 må
melde behov til enhetsleder om dette.

Sak 5: Til informasjon - Endring og prosess rundt planleggingsdager neste barnehageår.

Det er prosesser i kommunen om hvilke dager som skal settes av til planleggingsdager i barnehagene 2025/2026. Det
er svart ut på tre alternativer. Vi vet ennå ikke noe om resultatet, men vi er da forberedt på at det kan være ulikt fra
dette barnehageåret. Det opprettholdes fem planleggingsdager som tidligere.

Sak 6: Til informasjon: Årsplan-site, informasjon om endringer i format

Vi er i prosess på å lage årsplanen i en “site” versjon. Dette skal gjøre dokumentet mer levende med større mulighet
for oppdateringer ved behov. Større endringer mht innhold skal behandles SU for orientering og eventuelt innspill - i
tråd med Rammeplan for barnehager.

Granåsen: Raw-air, organisering og informasjon

● Barnehagen er i full drift disse dagene fra kl.07- 16.45 og blir innenfor akkreditert område i dagene tirsdag
12. og onsdag 13.mars

● Overtagelse skjer mandag 11. mars kl 17.00 og lokalene leveres tilbake kl 07.00 torsdag 14. mars.
● Raw air starter kl.16.00 begge dager.
● 2.etg i bhg er storbarnsavdeling og rom storbarn lek på 25m² som trolig skal lånes ut tirsdag og onsdag
● Møterom 22m² og storstua 70m² kan lånes ut begge dager
● Inn/ut via inngang varelevering nede i 1.etg (døra mot driftsgarasje)
● Det skal være et møte den 21.02 der vi videre får avklart hvordan disse dagene blir. Det kan være mulighet

for at arrangementet kan påvirke levering og henting.
● Vi i vil informere så raskt som mulig etter den 21.02 om hvordan disse dagene løses

Sak 6: Eventuelt

● Drivhus. Vi må ha en reetablering av dyrkning ute på Granåsen. Vi er i prosess på dette.
● Barnehagefotografering. Barnehagen har tidligere argumentert for ikke å gjennomføre dette i

barnehagetiden. Viser til tidligere referat Brannhaugen 10.11 2022 Møtereferat samarbeidsutvalg
● Utbedring av utelekeplassen. Det er kommet innspill på å etablere flere møteplasser for leik på lekeplassen.

Selvlagde møteplasser må tilfredsstille krav om trygghet. Enheten er selv ansvarlig for godt og riktig
vedlikehold. Vi ser på mulighetene. Kanskje kan dette også omfavne foreldredugnad.

● Solskjerming - Dette er meldt inn til hovedvedlikeholds planlegger Trondheim kommune
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